
Yıl: 13        15 Ağustos 2023Sayı:715www.yesilcotanak.com 2 TL 

YAMAN OPT İKSatılık
taksi plakası ve araba

2016 model Duster
km 319977

0506 447 64 05

Yeni Vali Serdengeçti oldu
Cumhurbaşkanı Re-

cep Tayyip Erdoğan’ın im-
zasıyla Resmi Gazete’de 
yayımlanan Valiler Karar-
namesine göre 57 ilin va-
lisi değişti. Kararnameyle 
Giresun Valisi olarak, İçiş-
leri Bakanlığı Personel 
Genel Müdürü Mehmet 
Fatih Serdengeçti atandı. 
Giresun Valisi Enver Ünlü 
ile Manisa valisi olarak gö-
revlendirildi.

LİSE ÖĞRETİMİNİ 
GİRESUN ATATÜRK 
LİSESİNDE BİTİRDİ
Giresun’un yeni Valisi 

Mehmet Fatih Serden-
geçti, Ordu Korganlı. 
1973 yılında Ordu’nun 
Korgan ilçesinde doğan 
Serdengeçti, ilk ve orta 
eğitimini Ordu ‘da, lise eği-
timini Giresun Atatürk Li-
sesinde tamamladı. 1991 
yılında Ankara Üniversi-
tesi Siyasal Bilgiler Fakül-
tesi Uluslararası İlişkiler 
Bölümünde başladığı li-
sans eğitimini 1995 yılın-

versitesi Sosyal Bilimler 
Enstitüsünde tamamladı. 
2000 yılında Kastamo-
nu/Seydiler Kaymakamlı-
ğına atanmasını müteaki-
ben; Elazığ/Ağın, Si-
vas/Yıldızeli, Samsun/ 19-
Mayıs, Kütahya/Emet, 
Amasya/Merzifon‘da kay-
makam olarak görev 
yaptı. 2015 yılında İçişleri 
Bakanlığı Mahalli İdareler 
Genel Mü dür lü ğü’ne 
daire başkanı olarak ata-
nan Serdengeçti, 2017 yı-
lında Mahalli İdareler 
Genel Müdürlüğü Genel 
Müdür Yardımcısı, 2018-
2020 yılları arasında Em-
niyet Genel Müdürlüğü 
Genel Müdür Yardımcısı 
Vekili olarak görev yaptı. 
10 Haziran 2020 tarih ve 
2020/274 karar sayılı 
Cumhurbaşkanlığı Karar-
namesi ile İçişleri Bakan-
lığı Personel Genel Mü-
dürü olarak görevlendiril-
di. 

(Dursun Onur)

da tamamladı. 1996 yılın-
da İçişleri Bakanlığı Kay-
makam Adaylığı sınavını 
kazanarak, Kaymakamlık 
mesleğine başlayan Ser-
dengeçti, Ordu/Ünye Kay-
makam Refikliği, Kütah-
ya/Şaphane Kaymakam 
Vekilliği görevlerinde bu-

lundu. 1997-1998 yıllar 
arasında İçişleri Bakanlı-
ğı ta ra fından eği tim 
amaçlı gönderildiği İngil-
tere MLS Collage Üniver-
sitesi’nde dil eğitimini ta-
mamlayan Serdengeçti, 
yüksek lisans eğitimini ise 
2000 yılında Ankara Üni-

Giresun Ziraat Odası 
Başkanı Nurittin Karan yap-
tığı açıklamada, Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Er-

GİDEMEZ HALE GELDİ”
Karan, gerek resmi ge-

rekse de bazım kurumlar 
tarafından yapılan maliyet 

doğan tarafından kilog-
ramda Giresun kalite için 
84 TL, Levant kalite için ise 
82.5 TL olarak açıklanan 

hesaplarına bakıldığında 
84 TL taban fiyatın nere-
deyse maliyete denk geldi-
ğini, üreticinin elde edece-
ği refah payının buharlaşıp 
kaybolduğunu belirtti. Fın-
dığın batıdan, doğuya Ka-
radeniz Bölgesi için bir kül-
tür ve yaşam tarzı olduğu-
na vurgu yapan Karan, “biz 
3-4 fındık dalının bir araya 
gelmesine ocak deriz. Türk 
kültür ve geleneğinde ocak 
önemli bir yere sahiptir. Ta-
biri caizse artık fındık bah-
çelerinde ocaklar tütmez 
hale geldi. Artan girdi mali-
yetleri karşısında üretici 
bahçesine bağına, köyüne 
gidemez hale geldi. Bölge-
mizde fındık tarımı yapan 
üre ti ci port fö yü işçi, 
memur ve emeklidir. Bu 
üreticilerin çoğunlu şehir 
merkezlerinde yaşamak-
tadır. Bir üreticinin hafta 
sonu köyüne gidip, gelme-
si ve bahçesiyle ilgilenme-
sinin maliyeti bin ila 2 bin 
lira arasında değişmekte-
dir. Ayda 4 hafta köyüne 
gitse aylık asgari 5-6 bin 
lira. Bu şartlar altında 
hangi üretici fındık için bah-
çesine gider? Fındık ger-
çek değerini görmedi süre-

fındık taban fiyatını değer-
lendirdi.
“ÜRETİCİ BAHÇESİNE 

BAĞINA, KÖYÜNE 

ce, ocaklar tütmez, bahçe-
ler orman olur. Fındık 
bizim için fiyattan da öte 
kültürel ve sosyal bir ürün-
dür. Üretici bağından, bah-
çesinde uzaklaştırılmama-
lıdır. Fındık üretiminin istik-
rarı ve geleceği için taban 
fiyat belirlenirken buna 
göre belirlenmelidir. Üreti-
cinin refah payı çok iyi he-
saplanmalı ve ekonomik 
konjonktür göre belirleme-
lidir” ifadelerini kullandı.

Ziraat Odası Başkanı 
Karan, tekelci olarak tabir 
edilen yabancı firmaya sağ-
lanan desteğin, Türk fındık 

üreticisine sağlanmadığı-
na dikkat çekerek, “tekelci 
firma devletten aldığı kre-
dilerle sermayesine ser-
maye katarken, şuanda fın-
dık üreticisine alan bazlı, 
mazot ve gübre desteği 
adına altında dekarda 250 
TL desek verilmekte. Aci-
len fındıkta alan bazlı gelir 
desteği miktarı ciddi ma-
nada artırılmalıdır” diye ko-
nuştu. Karan, 2023 yılı fın-
dık taban fiyatının ise kır-
mızı çizgileri olarak belirle-
dikleri 100 TL olarak revize 
edilmesini ise bekledikleri-
ni aktardı. (Gülsen Dikgöz)

“Acilen revize edilmeli”

Ziraat Odası Başkanı Karan, 2023 yılı fındık taban 
fiyatının en az 100 TL olarak revize edilmesi 

gerektiğini belirterek, açıklanan fındık taban fiyatının 
tarımsal girdi maliyetleri ve yüksek enflasyon 

karşısında, beklentilerden uzak, üreticiyi tatmin ve 
memnun etmeyen bir fiyat olduğunu belirtti. 

AFAD başkanı Memiş oldu
AFAD Başkanı Okay Memiş'in haya-

tı Resmi Gazete'de yayımlanan ata-ma 
kararıyla dikkat çekti. 1 Ağustos Resmi 
Gazete kararına göre AFAD Başkanlığı-
na Okay Memiş getirildi. Son olarak Er-
zurum Valisi olarak görev yapan Okay 
Memiş, 1992 yılında Ordu Valiliğinde 
Kaymakam Adayı olarak göreve başla-
dı.

OKAY MEMİŞ KİMDİR?
1970 yılında Giresun´un Piraziz İlçe-

sinde doğdu. 1991 yılında İstanbul Üni-
versitesi Siyasal Bilgiler Fakültesinden 
mezun oldu. 1992 yılında Ordu Valiliğin-
de Kaymakam Adayı olarak göreve baş-
ladı. Sarıyahşi/Aksaray, Genç/Bingöl, 
Orta/ Çankırı Kaymakamlığının ardın-
dan, İçişleri Bakanlığı Mahalli İdareler 
Genel Müdürlüğü'nde 2002-2013 yılları 
arasında sırasıyla; Şube Müdürü, Daire 
Başkanı ve Genel Müdür Yardımcısı ola-
rak görevler gerçekleştirdi.

Kısa bir süre İçişleri Bakanlığı'nda 
Hukuk Müşaviri olarak çalıştıktan son-
ra Bilim, Sanayi ve Teknoloji Bakanlığı 
Başdanışmanı olarak görev yaptı. 

2016-2018 yılları arasında Gümüşhane 
Valisi olarak görev yaptı. 27 Ekim 2018 ta-
rihli Resmi Gazetede yayımlanan 2018/ 
202 Sayılı Cumhurbaşkanlığı atama ka-
rarnamesi ile Erzurum Valisi olarak atan-
dı. İyi derecede İngilizce bilen Vali Okay 
Memiş, Sibel Hanım ile ev li olup iki 
çocuk babasıdır. (Dursun Onur)

Giresun’da 2023 yılı fındık ha-
sadı için üretici bahçesine girme-
ye başladı. Fındık hasadı resmi 
olarak başladı. Üretici ‘Bismillah 
diyerek’ ürününü hasat edecek. 

Fındık hasadının başlamasıyla 
birlikte bahçelerde şenlendi. Üre-
ticiler, bereketli ve randımanı 
yüksek bir ürün hasat dönemi 
bekliyor. (Gülsen Dikgöz)

Bahçeler şenlendi!
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Enkazdan çıkarılan Baran Bulancak'ta
Dayısı Fahri Gürbüz, 

Kız kardeşi Yağmur ve ku-
zenleri ile birlikte gelen 
Baran Bakır’ı, Belediye 
Başkan Yardımcısı Emrul-
lah Guguk, başkanlık ma-
kamında bir süre ağırlaya-
rak geçmiş olsun temenni-
sinde bulundu. Başkan Yar-
dımcısı Guguk, asrın fela-
keti olarak tanımlanan Kah-

mümkün değilken Ba-
ran’ın kurtuluş hikayesi he-
pimize umut oldu. Allah bir 
daha böyle acıları hiç kim-
seye yaşatmasın” dedi. 
Depremzede Baran ise 
“deprem anında yaşadık-
larımı tarif etmenin imkanı 
yok. Bulancak Belediye-
si’nin fedakar çalışmaları 
sayesinde bugün burada-

ramanmaraş merkezli dep-
rem sonrası, Bulancak Be-
lediyesi olarak çok hızlı ha-
reket ettiklerini ve bölgeye 
ilk ulaşan ekiplerden ol-
duklarını ifade ederek, “Bu-
lancak Belediyesi olarak 
Adıyaman bölgesinde 
yoğun olarak hem kurtar-
ma hem de yardım faali-
yetlerinde bulunduk. Yapı-

yım. Başta başkanlarımız 
olmak üzere, kurtarma ça-
lışmalarında bulunan abi-
lerime ve bize destek olan 
tüm Bulancak halkına te-
şekkürlerimi iletiyorum” 

lan arama kurtarma faali-
yet lerinin 6. gününde 
enkaz altında Baran’a 
ulaştık ve büyük bir sevinç 
yaşadık. Kurtarma sonrası 
tedavi sürecinde de takipte 
kaldık. Baran artık bizimde 
bir evladımız olmuştu. Zi-
yaretinden de son derece 
memnuniyet duyduk. Ya-
şananacı la rı unutmak 

diye konuştu. Bulancak 
Jandarma Özel Harekat ta-
burunda Uzman Çavuş ola-
rak görev yapan Baran’ın 
dayısı Fahri Gürbüz’de, Bu-
lancak Belediyesi ekipleri-

nin deprem bölgesinde 
yapmış olduğu fedakarlık-
ların unutulmayacağını 
ifade ederek teşekkürlerini 
aktardı. 

(Bulancak BLD.)

Kahramanmaraş Göksun merkezli asrın felaketinde, 6 gün enkaz altında 
kalan, anne- babası, ablası ve kız kardeşini kaybeden ve Bulancak 

Belediyesi Kurtarma ekipleri tarafından kurtarılan 14 yaşındaki Baran 
Bakır Bulancak Belediyesine teşekkür ziyaretinde bulundu.

Rektör Can'a hayırlı olsun ziyareti

Giresun Üniversitesi 
Rektörü Prof. Dr. Yılmaz 
Can’a hayırlı olsun ziyare-

rı dileklerinde bulundu. 
Üniversite-sanayi işbirliği 
konusunun da gündeme 
geldiği ziyareti değerlen-
diren Giresun Ticaret ve 
Sanayi Odası Yönetim Ku-
rulu Başkanı Çakırmeli-
koğlu, üniversitenin eği-
timsel olduğu kadar eko-
nomik olarak ta şehre 
ciddi katkısının bulundu-
ğunu kaydetti. Rektör 
Can’ın yeniden göreve 
atan ma sı zi ya re t i ne 
DOKAP Başkanı Hakan 
Gültekin ve Giresun Tica-
ret ve Sanayi Odası Yöne-
tim Kurulu üyeleri Eyüp 
Çiftçi, Nizamettin Öztürk 
ve Fatih Karaca katıldı. 

(GTSO)

ti. Giresun Ticaret ve Sa-
nayi Odası Yönetim Kuru-
lu Başkanı Hasan Çakır-

melikoğlu, Rektör Can’ı 
makamında ziyaret ede-
rek yeni döneminde başa-

Çocuk kalp hastalıkları teşhis
ve tedavisi artık Giresun'da
Giresun Kadın Doğum 

ve Çocuk Hastalıkları Eği-
tim ve Araştırma Hastane-
sinde, çocukların teşhis ve 
tedavilerinde kullanılmak 
üzere Holter EKG (Ritim 
Holter) çekimlerinin ve 
Efor testlerinin yapılabile-
ceği Çocuk Efor-Holter bi-
rimi hizmete sunuldu. 
Çocuk hastaların hizmeti-
ne sunulan bu birimde 
özellikle kalp rahatsızlıkla-
rında oluşabilecek tehlike-
lerin önceden tespiti yapı-
labilecek, çocuklarda kalp 
damar tıkanıklığı ve kalp 
ritm bozukluğu gibi rahat-

sızlıkların teşhis ve tedavi-
sinde başka hastanelere 
gerek kalmadan Gire-
sun’da, çocuk hastaların 

tetkikleri ve ölçümleri ala-
nında uzman ve deneyimli 
ekip ile yürütülecek. 

(GİSM)

Bilgi evlerinde dolu dolu yaz etkinlikleri
devam ediyor

“Şehrimizin en kıymetlileri tatilde de
bilgi evlerimizde eğlenerek öğreniyor”

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğ-
lu’nun ayrıca önem verdiği 

lar yarışmalar, akıl zeka 
oyunları turnuvası, don-
durma şenliği, çocuk sine-
ması, futbol okulu, çocuk ti-
yatrosu, yazar buluşması, 
sokak oyunları, temel 
resim, seramik, eva tasa-
rım, satranç, ebru, kağıt sa-
natları, taş boyama, akıl 
zeka oyunları ve çeşitli 
gezi programları gibi etkin-
likler yapılıyor.

Çocukların bu etkinlik-
lerden en iyi şekilde yarar-
lanabilmesi için Bilgi Evleri 
eğitmenleri tarafından özel 
eğitim programları da ha-
zırlanırken, yaz etkinlikle-
rinden yararlanmak iste-
yen öğrencilerin kendileri-
ne en yakın Bilgi Evlerine 
giderek kayıt yaptırmaları 
yeterli oluyor.

Giresun Belediye Baş-
kanı Aytekin Şenlikoğlu, he-
deflerinin öğrencileri öğre-
nirken eğlendirmek, eğitim 
aşamasında sıkılmamala-
rını sağlamak olduğunu ve 
yaz okullarını renklendir-
meye devam edeceklerini 
vurgulayarak: “Şehrimize 
kazandırdığımız Bilgi Evle-
rimizde gerçekleştirilen 
yaz okulumuzda çocukları-
mızın bilgi, beceri ve yete-
nekleri doğrultusunda ken-
dini geliştirmesi, eğlenerek 
öğrenmesi ve yaz tatilini ve-
rimli bir şekilde değerlen-
dirmesine olanak sağlıyo-
ruz. Bilgi Evlerimizi nitelikli 
vakit geçirmek üzere dol-
duran tüm öğrencilerimize 
sevgilerimi ve ailelerine se-
lamlarımı iletiyorum. Şehri-
mizin en kıymetlilerinin bu 
alanlarımızda geçirdiği za-
manlar bizler ve çocukları-
mız için çok değerli. Gele-
ceğimizin teminatı çocuk-
larımızın nitelikli vakit ge-
çirmeleri adına çalışmala-
rımıza devam ediyoruz” 
dedi. (Dursun Onur)

projelerden biri olan Bilgi 
Evleri’nde okulların kapan-
ması ile birlikte planlanan 

Yaz Okulları’nda öğrenci-
lere nitelikli zaman geçir-
meleri için çeşitli konular-
da etkinlikler ve atölyeler 
gerçekleştiriliyor. Kuruldu-
ğu günden bugüne binler-
ce öğrencinin okul dışın-
daki vakitlerini değerlen-
dirmesine imkan sağlayan 
Giresun Belediyesi Bilgi 
Evleri’nde dolu dolu yaz et-
kinlikleri hızla sürüyor.

Aksu Bilgi Evi, Çıtlak-
kale Bilgi Evi ve Kumyalı 
Bilgi Evi’nde devam eden 
yaz okulu etkinliklerinde, 
öğrenciler bilim, sanat, 
spor, kültür gibi alanlarda 
ilgi ve yeteneklerini geliş-
tirmeleri üzerinde durulu-
yor.

Çeşitli yaş gruplarında-
ki öğrencilerin sosyal be-
cerilerini güçlendirmeleri 
için grup etkinlikleri, takım 
oyunları ve sosyal sorum-
luluk projeleri gibi aktivite-
ler yapılıyor.

Okulların kapanması 
ile başlayan Giresun Bele-
diyesi Bilgi Evi Yaz Okulları 
etkinlik planında; bilgi ya-
rışması, satranç turnuvası, 
masa tenisi, münazara ya-
rışması, geleneksel oyun-

Şebin’e yeni öğretmenevi müjdesi!

Dayanıklılık testinden 
geçemediği için boşaltılan 
öğretmenevi binası için 
müjdeli haber geldi. Ak 
Parti Şebinkarahisar İlçe 
Başkanı Nejat Okuyar, 
“2024 yılında ilçemize ya-
kışacak bir öğretmenevi 
ve milli eğitim müdürlüğü 
binasının yapımına başla-
yacağız” ifadelerini kullan-
dı.

Ak Parti Şebinkarahi-
sar İlçe Başkanı Nejat Oku-
yar, Belediye Başkanı 
Ömer Şentürk, İlçe Milli 
Eğitim Müdürü Muharrem 
Demir ile birlikte Milli Eği-
tim Bakanlığı Yapı İsleri 
İnşaat ve Emlak Genel Mü-
dürü Özcan Duman’ı ziya-
ret ettiklerini aktardı.

İlçe başkanı Okuyar, 
Kahramanmaraş merkezli 
yaşanan deprem felaketi 
sonrası, ilçedeki eğitim bi-
nalarında yapılan incele-
me ve karot testleri sonra-
sında tahliye ve yıkım ka-

rarı alınan, ilçe milli eğitim 
müdürlüğü, ilçe rehberlik 
araştırma merkezi, ilçe 
akşam sanat okulu ve öğ-
retmenevi, imam hatip li-
sesi ile Cengiz Hasbal Or-
taöğretim Kız Pansiyonu-
nun yatırım programlarına 
alınarak yeniden yapımı 
hakkında taleplerini ilettik-
lerini bildirdi.

Taleplerinin olumlu kar-
şılandığını aktaran Oku-
yar, bu yıl ilçe milli eğitim bi-
nası, rehberlik araştırma 
merkezi ve öğretmenevi-
nin bulunduğu Halil Rıfat 
Paşa Caddesi üzerindeki 
binanın yıl sonuna kadar 
yıkımının yapılarak, 2024 
yılında öğretmenevi ve 
milli eğitim müdürlüğü bi-
nasının yapımına başla-
yacaklarını söyledi.

Okuyar, “Taleplerimize 
destekleri için değerli 
genel müdürlerimiz; Per-
sonel Genel Müdürümüz 
Bülent Çiftçi'ye, Strateji 

Bütçe Başkanımız Ercan 
Türk'e, Yapı İsleri İnşaat 
ve Emlak Genel Müdürü-
müz Özcan Duman'a te-
şekkür ederiz” ifadelerini 
kullandı.

BÜLENT
ÇİFTÇİ’YE
ZİYARET

Bu arada ilçe başkanı 
Nejat Okuyar, Milli Eğitim 
Bakanlığı Personel Genel 
Müdürü Giresunlu Bülent 
Çiftçi’yi de ziyaret ederek, 
ilçedeki tüm okulların 
eksik eğitim kadrosu ve ih-
tiyaçlarını paylaştıklarını 
belirtti.

Ziyaretle ilgili bir payla-
şım yapan Okuyar, “Ba-
kanlığımızın ilgili birimle-
riyle gerekli görüşmeleri 
yaparak, memleketinin 
her bir sorununa olan du-
yarlılığı ve nazik ev sahip-
likleri için kıymetli genel 
müdürümüze teşekkür edi-
yorum” ifadelerini kullandı. 

(Yenişebinkarahisar)
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“Esnaf ayakta kalma mücadelesi veriyor”
Giresun Esnaf ve Sa-

natkarları Odaları Birliği 
Başkanı Ali Kara, esnaf ve 
sanatkârların ülke ekono-
misinde ve toplumsal ha-
yatta istikrar için hayati de-
recede önem taşıyan çok 
geniş bir camia olduğunu 
kaydetti. Kara, esnaf ve sa-
natkârların ülke coğrafya-
sında komşularının istik-
rarsızlıkları, savaşlar ve uy-
gulanan ambargolar sonu-
cu çok olumsuz etkilendi-
ğini ifade etti. Kara, “Böl-
gemizde komşu illere göre 
kamudan yeterli pay ala-
mayan ilimizin, pandemi 
döneminin etkilerini üze-
rinden atamamışken ülke-
mizde meydana gelen tari-
hin en acı depremleri ve 
ekonomik krizler nedeniyle 
zor günler geçirmektedir. 
Limanımızın yeterli çalış-
maması, Anadolu’ya ula-
şım yollarının yetersizliği, 
turizmin gelişememesi ve 
küçük esnafın destekler-
den yeterince yararlana-
maması sonucu ayakta 
kalma mücadelesi ver-
mektedir” ifadelerini kul-
landı.

GESOB Başkanı Ali 
Kara, iktidar ve muhalefet 
partilerine mensup millet-
vekillerine de gönderdiği 
basın bültenin de, esnaf ve 
sanatkarları ile Giresun’un 
çözüm bekleyen sorunları-
na dikkat çekti. Esnaf ve sa-
natkârların her geçen gün 
ülkesine ve kentine hizmet 
edebilmek ve devletine 
yük olmadan sürdürülebilir 
bir ekonomik gelişim için 
canla başla mücadele etti-
ğine vurgu yapan Kara, 
“Esnaf ve Sanatkârlarımız 
sabahın ilk saatlerinden 
başladığı mesaisine kentin 
son sakini evine gidene 
kadar kepenklerini açık 
tutan vefakâr ve cefakâr 
bir camianın parçasıdır. 
Dolayısı ile Esnaf ve Sa-
natkârlarımız milli ekono-
minin ve kendi öz kaynak-
larımızın yine kendi hazi-
nemizde kalması için mü-
cadele etmektedir. Bizler-
de böylesine çalışkan ve 
vatansever bir camianın 
temsilcileri olarak gece 
gündüz demeden esnafla-
rımızın sunduğu hizmetler, 
gelişim durumu, mesleki 
eğitimleri, sorunları ve 
çözüm önerilerini tespit 
ederek hazırladığımız ra-

yınlarken çağrıya çıkan 
tüm programlarına basit 
usul vergi mükellefi, vergi-
den muaf esnaflar vs. gibi 
küçük esnafları da kapsa-
mına alması gerekmekte-
dir.

13- Nitelikli istihdam ve 
mesleki eğitim sorunları: 
Esnaflarımız nitelikli ara 
eleman sorunu yaşamak-
tadır. Bu sorunun çözül-
mesi için mesleki eğitimle-
rin yapılması ve meslek li-
selerinin müfredat belirle-
me komisyonuna meslek 
kuruluşları da katılım sağ-
lamalıdır.

14- Perakende Yasası: 
Gündemimizden hiç düş-
meyen ve en önemli so-
runlardan biri olan pera-
kende yasası tüm hazırlık-
larını tamamlamış ancak 
hala meclisten geçmemiş-
tir. Kanunun biran önce 
Meclis’ten geçmesi ve 
hemen hemen her meslek 
kolundaki esnafları ilgilen-
diren bu mağduriyet gide-
rilmelidir.”

15- Ücret tarifelerinin 
düzenlenmesi konusunda 
İçişleri Bakanlığı ve Ticaret 
Bakanlığı arasında yaşa-
nan görüş ayrılığı nedeni 
ile Esnaf ve Sanatkârları-
mız arasında güven buna-
lımı doğmaktadır. 5362 Sa-
yılı Kanunun 62.maddesi 
Odalarımıza kayıtlı esnaf 
ve sanatkârların ücret tari-
felerini düzenleme yetkisi-
ni açık ve net olarak mes-
lek kuruluşlarımıza ver-
mektedir. 5393 Sayılı Be-
lediye Kanununun 15. Mad-
desinin p bendinde bulu-
nan “ Kara, deniz, su ve de-
miryolu üzerinde işletilen 
her türlü servis ve toplu ta-
şıma araçları ile taksi sayı-
larını, bilet ücret ve tarife-
lerini, zaman ve güzergâh-
larını belirlemek; durak yer-
leri ile karayolu, yol, 
cadde, sokak, meydan ve 
benzeri yerler üzerinde 
araç park yerlerini tespit 
etmek ve işletmek, işlettir-
mek veya kiraya vermek; 
kanunların belediyelere 
verdiği trafik düzenlemesi-
nin gerektirdiği bütün işleri 
yürütmek”ifadesi yine Be-
l e d i y e  K a n u n u n u n  
84.maddesinde de anlaşı-
lacağı üzere esnaf ve sa-
natkârlarımızı kapsama-
maktadır. Bu ikilemin orta-
dan kaldırılması için ge-

porumuzla Esnaf ve Sa-
natkârlarımızın idari teşki-
latlarından, meslek grupla-
rına, kentsel niteliklerin-
den performans gösterge-
lerine, gelişen ve değişen 
koşullarda 2023 yılı itiba-
riyle ortaya çıkan sorunları 
maddeler halinde sıralaya-
rak Bakanlıklar düzeyinde 
ve mecliste çözüm üretil-
mesi hususunda saygı ile 
desteklerinizi bekleriz” şek-
linde konuştı.

“ESNAF VE SANAT-
KA RIN SO RUN LA RI 
ÇÖZÜM BEKLİYOR”

GESOB Başkanı Kara, 
esnaf ve sanatkârların so-
runlarını 15 başlıkta şöyle 
sıraladı;

1- Özel Tüketim Vergisi 
(ÖTV)’den doğan sorun-
lar: Ticari amaçlı kullanılan 
enerji, araç, alet, ofis eşya-
ları vs. gibi ürünlerde 
ÖTV’nin kaldırılması ve 
ÖTV vergilendirme siste-
minin yeniden revize edil-
mesine ihtiyaç duyulmak-
tadır.

2- Vergi indirimi yoluyla 
girişimci teşviki: Genç giri-
şimci statüsünün dışında 
ilk defa iş yeri açan tüm gi-
rişimcilerin 5 yıl boyunca si-
gorta ve vergi indiriminin 
sağlanmasına ihtiyaç var-
dır.

3- Enerji giderleri özel 
esnaf tarifesi: Artan girdi 
maliyetlerinin düşürülmesi 
ve ucuz ürün ve hizmet su-
numunun sağlanması için 
enerji ve yakıt gibi girdiler-
de indirimli özel tarifenin 
uygulanmasına ihtiyaç du-
yulmaktadır.

4- Vergi kapanışı ve 
sicil terkin işlemleri: Vergi-
sini kapatan esnaflar sicil 
kayıtlarını sildirmemekte-
dir. Vergi Dairesi ile enteg-
re çalışma gerekmektedir. 
Gerçekleştirilecek terkin iş-
lemi yapılmalı kurum ve es-
nafın mağduriyeti gideril-
melidir.

5- Kayıt dışı işletmele-
rin tespiti sorunu: İşletme-
ler maliye kaydını açıp ti-
caret sicil kaydını açma-
dan işlemlerine devam et-
mektedir. Bu sorunun orta-
dan kaldırılması adına Ma-
liye Bakanlığı ve Ticaret 
Bakanlığı verilerinin en-
tegre bir şekilde çalışma 
yürütmesi gerekmektedir.

6- SGK ve Bağ-Kur 
primi sorunları: Yükselen 

rekli yasal düzenlemenin 
yapılması gerekmektedir.

16- Sosyal Güvenlik Ku-
rumu Kanununda yapılan 
değişikliklerle Esnaf ve Sa-
natkârlar Odalarımız pasi-
vize edilmiştir. Artık üyele-
rimiz kurumda bir işi oldu-
ğunda sadece vergi kayıt-
ları dikkate alınarak, kayıtlı 
oldukları Esnaf ve Sanat-
kârlar Odaları yok sayıl-
maktadır. Bu şekilde Oda-
larımızın devamlılığının 
sağlanması adına kişiler 
Odalara yönlendirilmelidir. 
SGK ve Vergi Dairesinde 
işlem yapılırken oda kayıt 
belgesi zorlu olmalıdır.

“ G İ R E S U N  E K O-
N O M İ S İ  C A N  

ÇEKİŞİYOR”
Kara ,  G i re sun ’un  

çözüm bekleyen genel so-
runlarını ise şu şekilde 
açıkladı;

1-Kent Güneyi Çevre 
Yolu yapımı, 2-Erzincan-
Gü müş ha ne-Ti re bo lu-
Trabzon Demiryolu yapı-
mı, 3- Tren Yolunun deniz-
le birleştiği Tirebolu’ya Mar-
pol Liman yapımı, 4-
Giresun-Şebinkarahisar-
Sivas D865 Devlet Yolu-
nun Suşehri-Sivas arası 
bölünmüş yol, Suşehri-
Giresun arası ise genişle-
tilmiş yol olarak program-
lanmış olması sonucu yük 
ve nakliye hareketinde 
mağduriyetin giderilmesi 
ve ilimizin ticari avantajı 
için Giresun-Suşehri ara-
sının da bölünmüş yol kap-
sa mı na alın ma sı, 5-
Yıllardır atıl durumda olan 
bölgemizin en önemli Li-
manlarından biri olan Gire-
sun Limanı maalesef kısır 
çekişmeler sonucu de-
vamlı kan kaybetmektedir. 
Önemli ekonomistlerin bi-
limsel verilerine göre deni-
ze kıyısı olan illerin geliş-
mesi Limanının aktif çalış-
tırılması ile mümkün oldu-
ğu bizlere örnekleri ile is-
patlamaktadır. Sonuç ola-
rak ekonomik kazanım 
elde edilmesi ve yüzlerce 
insana iş ve aş kapısı ola-
cak olan Limanımızın 
daha aktif halde çalışması-
nın sağlanması adına yatı-
rımcılar teşvik edilmeli ve 
desteklenmelidir.

6-Giresun Kent Merke-
zi şehir girişindeduble yol 
ve toplayıcı yolda yaşanan 
trafik karmaşası halkı 

SGK ve Bağ-Kur primlerin-
de indirimlerin yapılması, 
istihdam artırmak koşuluy-
la çalışanların vergi prim-
lerinde iyileştirmeler yapıl-
ması.

7- Zorunlu trafik sigor-
tası ve kasko poliçe mas-
rafları (K ve D yetki belge 
devirleri): K ve D yetki bel-
gelerinin devredi lebi lir 
hale getirilmesi ve bu az ge-
tirisi olan şoför esnafların 
özellikle kırsala yolcu taşı-
ması yapan esnaflar için 
daha uygun fiyatlı bir yetki 
belgesi hazırlanmasına ih-
tiyaç duyulmaktadır.

8- Yabancı uyruklu kişi-
lerin ticari faaliyetleri: Ya-
bancı uyruklu kişilerin 
açmış olduğu işletmelerde 
sıkı denetimlerin yapılma-
sı ve bakanlıklar nezdinde 
yapılan denetimlerin Türk 
standart la rına uyması 
amacıyla titiz davranılması 
gereklidir.

9- Meslek standardı ve 
sürdürülebilir ticaret: Hak-
sız rekabeti ortadan kaldır-
mak ve ilin ihtiyaç potansi-
yeline göre işletmelerin be-
lirli bölge ve oranlara göre 
ruhsatlandırılması, ruhsat-
landırma işlemi Belediye 
ve Esnaf ve Sanatkârlar 
Odaları Birliği’nin oluştura-
cağı komisyon marifeti ile 
olmalı ve bu vesileyle es-
naflarımızın iflas etme iş-
yeri kapatma gibi olayları 
en aza indirilmesi sağlan-
malıdır.

10- Sigara ve alkol 
ürünlerinde sabıka kaydı 
sorunu: Tekel işletmeleri 
açılış aşamasında sabıka 
kaydı sorulmaktadır. Aynı 
şekilde sigara satışı yapan 
bakkal ve büfe işletmeler 
açılışlarını yaparken de sa-
bıka kaydı sorulmaktadır. 
Bu sorunun ortadan kaldı-
rılması bakkal işletmeleri 
için önemli bir konudur.

11- Dernek adı altında 
yapılan ticari işletmeler so-
runu: Dernek adı altında 
kahve vb. işletmeler faali-
yetlerini sürdürmektedir. 
Bu sorunun takip edilmesi 
ve ticari amaç güden der-
neklerin denetlenmesi kah-
veci esnafı için son derece 
önemlidir.

12- Sermaye ve yatırım 
destek sorunları: Kalkın-
ma Ajansı ve KOSGEB 
gibi yatırım destek ofisleri 
destek programlarını ya-

isyan ettirmektedir. Şehir 
girişi düzenlemesinin biran 
önce yapılması hususu 
gerek ilde yaşayanlar için, 
gerekse turizm hareketi 
için yaşamsal önem arz et-
mektedir.

7-Bölge Lojistik Merke-
zinin Giresun’a kurulması 
veya Serbest Bölgenin ku-
rul ma sı,  8-Ti re bo lu-
Doğankent-Gümüşhane 
yolunun Bölünmüş Yol 
Programına alınması, 9-
Maden yönünden zengin 
olan ilimizin maden işlet-
melerine açılmasının sağ-
lanması, 10-Türkî Devlet-
lerle Ekonomik İşbirliğinin 
sağlanması ve iç piyasa-
nın hareketliliğinin gerçek-
leşmesi ile ürün maliyetle-
rini ve nakliyeyi önemli öl-
çüde düşürebilecek olan 
Sarp-Samsun Tren Yolu 
Projesinin programlanma-
sı gerekmektedir, 11-Tarım 
ve Hayvancılıkla Turizmin 

desteklenmesi ile ilimiz 
huzur ve istikrara kavuşa-
bilir, 12-Bölgemizde Gire-
sun hariç her ilde yapılan 
kafes balıkçılığının Gire-
sun’da da faaliyete geç-
mesi ve Hacı Hüseyin Ge-
milerçekeği balıkçı barına-
ğı mendireğinin uzatılması 
önem arz etmektedir. 13-
Büyük umutlarla işletmeye 
açılan Ordu Giresun Hava-
limanımızın sahipsizliği so-
nucu bölge havalimanları-
nın çok gerisinde kalışı, 
sefer sayılarının azlığı ve 
bilet fiyatlarının komşu ha-
valimanlarına göre pahalı 
oluşu yolcu tercihlerinin 
komşu illere kayması eko-
nomik ve akademik geliş-
memizi olumsuz etkileme-
si nedeniyle her iki ilin mil-
letvekilleri düzeyinde ciddi 
bir çalışma yapılarak soru-
nun acilen çözüme kavuş-
ması gerekmektedir” dedi. 

(Gülsen Dikgöz)

CHP Giresun İl Başkanı 
Gültekin Uzunalioğlu, “Tüm 
ilçelerimizin kongrelerini 10 
Eylül'de tamamlayacağız. 
Kongre sürecinden partimiz 
birlik, beraberlik içinde ve 
çok güçlü çıkacaktır” ifadele-
rini kullandı.

Uzunalioğlu yaptığı yazılı 
açıklamada, ilçe kongreleri-
nin 12 Ağustos-10 Eylül ta-
rihleri arasında gerçekleştiri-
leceğini aktardı. Uzunalioğ-

lu, “Hepimiz, Cumhuriyetimi-
zin kurucu partisi olmanın ge-
tirdiği büyük tarihi sorumlu-
luğun bi lincindeyiz. Bu 
doğrultuda ülkemiz ve parti-
miz için çalışan Cumhuriyet 
Halk Partililer, bu süreçte de-
mokratik bir olgunlukla ira-
delerini ortaya koyacaktır. 
Tüm üyelerimizin hedefleri-
mize ulaşmak, ülkemizi ay-
dınlığa çıkarmak için daha 
büyük bir güç ve azimle 

çalışacağına yürekten inanı-
yorum. Bu vesileyle; şimdiye 
kadar görev yapan tüm 
yöneticilerimize emekleri ve 
çalışmaları için teşekkür edi-
yor, yeni bir heyecanla görev 
üstlenecek arkadaşlarıma 
da başarı dileklerimi iletiyo-
rum. Kongremizin partimize 
ve ülkemize hayırlı olmasını 
diliyorum” şeklinde ifadeleri 
kullandı. 

(Gülsen Dikgöz)

İlçe kongreleri başlıyor

Asfaltta
yoğun
mesai!

Giresun İl Özel İdaresi as-
falt ekibi çalışmalarına devam 
ediyor. Asfalt ekibi, Ağmaşat-
Çıkrıkkapı Çakrak yolunda yol 
bakım-onarım ve asfalt yama 
çalışması yapıyor. Bu çalışma-
lar tamamlandıktan sonra hava 
şartlarının da uygun olması ha-
linde 10 Km sathi kaplama ger-
çekleşecek. (İl Özel İdaresi)
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Tirebolu Orman İşletme Müdürlüğü Bina Tadilatı yapım işi 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecek olup, teklifler sadece elektronik ortamda EKAP üze-
rinden alınacaktır. İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer almaktadır.
İKN : 2023/722815
1-İdarenin
a) Adı : ORMAN İŞLETME MÜDÜRLÜĞÜ-TİREBOLU DİĞER ÖZEL BÜTÇELİ KURULUŞLAR 
ORMAN GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
b) Adresi : Yeniköy Mahallesi Orman İşletme Cadde 28500 TİREBOLU/GİRESUN
c) Telefon ve faks numarası : 4544114747 – 4544112994
ç) İhale dokümanının görülebileceği ve e-imza kullanılarak indirilebileceği internet sayfası : 
https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu yapım işinin
a) Adı : Tirebolu Orman İşletme Müdürlüğü Bina Tadilatı
b) Niteliği, türü ve miktarı : 1 Adet İki Katlı ek Bina İnşaatı (186 m2) Toplantı Salonu içinin Dekorasyonu 
(53 m2) Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
c) Yapılacağı/teslim edileceği yer : Tirebolu Orman İşletme Müdürlüğü Tirebolu/Giresun
ç) Süresi/teslim tarihi : Yer tesliminden itibaren 45 (KırkBeş) takvim günüdür.
d) İşe başlama tarihi : Sözleşmenin imzalandığı tarihten itibaren 3 gün içinde yer teslimi yapılarak işe 
başlanacaktır.
3-İhalenin
a) İhale (son teklif verme) tarih ve saati : 31.08.2023 - 10:00 b) İhale komisyonunun toplantı yeri (e-
tekliflerin açılacağı adres) : İşletme Müdür Yardımcısı Odası
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde uygulanacak kriter-
ler:
4.1. İsteklilerin ihaleye katılabilmeleri için aşağıda sayılan belgeler ve yeterlik kriterleri ile fiyat dışı un-
surlara ilişkin bilgileri e-teklifleri kapsamında beyan etmeleri gerekmektedir.
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren bilgiler
4.1.2.1. Tüzel kişilerde; isteklilerin yönetimindeki görevliler ile ilgisine göre, ortaklar ve ortaklık oranla-
rına (halka arz edilen hisseler hariç)/ üyelerine/kurucularına ilişkin bilgiler idarece EKAP’tan alınır.
4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5İhale konusu işte idarenin onayı ile alt yüklenici çalıştırılabilir. Ancak işin tamamı alt yüklenicilere 
yaptırılamaz.
4.1.6 Tüzel kişi tarafından iş deneyimi göstermek üzere sunulan belgenin, tüzel kişiliğin yarısından 
fazla hissesine sahip ortağına ait olması halinde, ticaret ve sanayi odası/ticaret odası bünyesinde bu-
lunan ticaret sicil memurlukları veya yeminli mali müşavir ya da serbest muhasebeci mali müşavir ta-
rafından ilk ilan tarihinden sonra düzenlenen ve düzenlendiği tarihten geriye doğru son bir yıldır kesin-
tisiz olarak bu şartın korunduğunu gösteren belge.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler: İdare tara-
fından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken kriterler:
4.3.1. İş deneyim belgeleri: Son on beş yıl içinde bedel içeren bir sözleşme kapsamında taahhüt edi-
len ve teklif edilen bedelin % 50 oranından az olmamak üzere ihale konusu iş veya benzer işlere ilişkin 
iş deneyimini gösteren belgeler.
4.4.Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler ve benzer işlere denk sayılacak mühendislik ve mi-
marlık bölümleri:
4.4.1. Bu ihalede benzer iş olarak kabul edilecek işler: B III. GRUP BİNA İŞLERİ
4.4.2. Benzer işe denk sayılacak mühendislik veya mimarlık bölümleri: Mimarlık ve İnşaat Mühendisli-
ği Diplomaları
5. Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanı EKAP üzerinden bedelsiz olarak görülebilir. Ancak, ihaleye teklif verecek olanların, 
e-imza kullanarak EKAP üzerinden ihale dokümanını indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, EKAP üzerinden elektronik ortamda hazırlandıktan sonra, e-imza ile imzalanarak, teklife 
ilişkin e-anahtar ile birlikte ihale tarih ve saatine kadar EKAP üzerinden gönderilecektir.
9. İstekliler tekliflerini, her bir iş kaleminin miktarı ile bu iş kalemleri için teklif edilen birim fiyatların çar-
pımı sonucu bulunan toplam bedel üzerinden teklif birim fiyat şeklinde verilecektir. İhale sonucunda, 
üzerine ihale yapılan istekli ile birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.
10. Bu ihalede, işin tamamı için teklif verilecektir.
11. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda geçici te-
minat vereceklerdir.
12. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
13. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 120 (YüzYirmi) takvim günüdür.
14.Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
15. Diğer hususlar: İhalede Uygulanacak Sınır Değer Katsayısı (N) : 1 Sınır değerin altında teklif 
sunan isteklilerin teklifleri açıklama istenilmeksizin reddedilecekti
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TİREBOLU ORMAN İŞLETME MÜDÜRLÜĞÜ BİNA TADİLATI
ORMAN İŞLETME MÜDÜRLÜĞÜ- TİREBOLU DİĞER ÖZEL

BÜTÇELİ KURULUŞLAR ORMAN GENEL MÜDÜRLÜĞÜ

İşyerleri kapanmayla karşı karşıya!
Giresun Esnaf ve Sanat-

kârlar Odaları Birliği Başkan 
Vekili Ercan Ayhan, “Çok yük-
sek oranda kira artışları 
esnaf ve sanatkârlarımızı çok 
zorda bırakmaktadır. Bu ar-
tışlar esnaflarımızı işyeri ka-
panışlarıyla karşı karşıya bı-

ri kapanışlarıyla karşı karşıya bırakmaktadır. Bazı 
mal sahipleri kirayı artırmayıp, tapudan bir başka-
sı adına satışlar yaparak mahkeme kararı ile tahli-
ye işlemleri yaptırmaktadır. Esnaf ve sanatkârları-
mızı koruyup kollayacak kanunların çıkması ve de-
netlenmesi ve mal sahiplerinin yüksek oranda ar-
tışlarının önüne geçilmesi gerekmektedir” şeklin-
de konuştu.

Ayhan, devletin gerekli önlemleri alması gerek-
tiğine işaret ederek, şunları aktardı:

“Esnaflarımızın bu tür yüksek kiralarla karşı kar-
şıya kaldıklarında ve diğer mesleki sorunlarla kar-
şılaştığında Esnaf ve Sanatkârlar Odaları Birliği-
mize müracaat etmeleri bizler için önemlidir. Hiçbir 
esnaf sanatkârlarımız yalnız değildir. Bu konuda 
gerektiğinde her türlü hukuki mücadeleyi yapma-
ya devam edeceğiz. Anayasamızın 173’üncü mad-
desi gereğince ‘Devlet, esnaf ve sanatkârı koruyu-
cu ve destekleyici tedbirleri alır’ hükmü doğrultu-
sunda devletimiz gerekli önlemleri almalıdır” ifa-
delerini kullandı. (Gülsen Dikgöz)

rakmaktadır” ifadelerini kul-
landı.

Ayhan, yaptığı açıklama-
da, kira artış oranı TÜİK veri-
lerine göre konutlarda yüzde 
25 olarak, işyerlerinde ise 
yüzde 59,95 olarak açıklan-
masına rağmen mal sahiple-

riyle kiracıların sıkıntılı bir şe-
kilde karşı karşıya bırakıldığı-
nı aktardı.

Çok yüksek oranda kira ar-
tışlarının esnaf ve sanatkâr-
ları çok zorda bıraktığını dile 
getiren Ayhan, “Kiralardaki 
bu artışlar esnaflarımızı işye-

Giresun'a değer katıyor!
Yenilenen caddeler hem beğeni kazanıyor hem de esnafları memnun ediyor

Giresun Belediyesi’nin 
büyüyen ve gelişen Giresun 
için gerçekleştirdiği Prestij 
Cadde projesi kapsamında 
yenilediği caddeler, hem 
yerel vatandaşların hem de 
Giresun’a gelen ziyaretçile-
rin beğenisini kazanarak böl-
gedeki esnafları memnun 
ediyor.

Belediye Başkanı Ayte-
kin Şenlikoğlu’nun göreve 
gelmesi ile birlikte hayata ge-
çirdiği Prestij Cadde projele-
ri kapsamda, Nihatbey Cad-
desi, Pazar Caddesi ve Fatih 
Caddesi hem estetik hem de 
işlevsel açıdan büyük bir iyi-
leşmeyi beraberinde getirdi.

Yenilenen caddeler, yaya 
ve trafik güvenliğinin ön 
planda tutularak düzenle-
mesi ile modern ve şık görü-
nümleri ile Giresun’a değer 
katıyor. Vatandaşların ve 
şehrin ihtiyacını gidermek 
adına gerçekleştirilen yeni-

lenme süreçlerinin tamam-
lanması ile birlikte caddelerin 
mevcut yoğunluğunun arttığı 
gözlemleniyor.

Vatandaşların gündelik 
yaşantısında güvenle yoğun 
bir şekilde kullandığı cadde-
ler ile esnafın memnuniyeti 
ve işlerinin canlanması da bu 
tür dönüşüm projelerinin de-
ğerini bir kez daha ortaya ko-
yuyor.

“OLUMLU GERİ
DÖNÜŞLER BİZİ

MOTİVE EDİYOR”
Giresun Belediye Başka-

nı Aytekin Şenlikoğlu konuy-
la ilgili olarak yaptığı açıkla-
mada: “Giresun’umuzu, mo-
dern ve daha yaşanabilir bir 
şehir haline getirmek için tüm 
birimlerimizle gece gündüz 
demeden çalışıyoruz. Cadde 
ve sokaklarımızı dönüştürüp 
modern bir görünüme kavuş-
turma çalışmalarımız yoğun 
tempoyla devam ediyor. Baş-

tan aşağı yenilenen cadde 
ve sokaklarımızdaki çalış-
malar vatandaşlardan tam 
not alıyor. Hem altyapı hem 
de üstyapı anlamında yapı-
lan çalışmalara karşı vatan-
daşlarımızdan gelen olumlu 
tepkiler, bizi daha çok motive 
ediyor. Geride bıraktığımız 4 
yıllık süreçte şehrimizin 
önemli nüfus yoğunluğuna 
hizmet veren 3 caddemize 
prestij kazandırdık. Prestij 
Cadde projemizin 4. örneğini 
Boztekke Caddemizde ger-
çekleştiriyoruz. İnşallah kısa 
bir süre içerisinde bu cadde-
mizi de diğer 3 caddemizde 
olduğu gibi Giresun’a değer 
bir cadde olarak vatandaşla-
rımızın kullanımına sunaca-
ğız. Hızla büyüyen ve geli-
şen Giresun’umuzu daha da 
güzelleştirmek ve ihtiyaçları-
nı gidermek adına çalışma-
larımıza hızla devam ediyo-
ruz” dedi. (Dursun Onur)

Derneklerden anlamlı proje!
Trabzon Gümüşhaneliler Derneği, Trabzon Bayburtlular Derneği, Trabzon Artvinliler 
Derneği ve Trabzon Giresunlular Derneği Başkan ve yönetimlerinin bir araya gelerek 

oluşturdukları Trabzon Hemşehri Dernekleri Platformu ziyaretlerini sürdürüyor

Trabzon Artvinliler Derne-
ği Başkanı Ahmet Külekçi, 
Trabzon Bayburtlular Derneği 
Başkanı

Sahadettin Okay, Trabzon 
Gümüşhaneliler Derneği Baş-
kanı Mürteza Eroğlu, Trabzon 
Giresunlular Derneği Kadin 
Kolları Başkanı Sebahat Öz-
türk ve Trabzon Hemşehri 
Dernekleri Platformu sözcüsü 
Mehmet Üçüncüoğlu Trabzon 
Ortahisar Belediye Başkanı 
Ahmet Metin Genç'i ziyaret 
ederek sorunlarını söylediler.

KONAKLAMA BÜYÜK 
SORUN

Trabzon'a komşu illerin-
den gelen hasta yakınlarının 
konaklama ihtiyacının çok 

büyük bir sorun haline geldiğini 
belirten başkanlar en kısa za-
manda bir tesisin yapılıp hizme-
te girmesini istediler.

BAŞKAN GENÇ DESTEK 
VERİYOR

Hemşehri Dernekleri Plat-
formu’nun çok önemli ve iyi ni-
yetli bir girişimle önemli bir ko-
nuyu Trabzon ve bölgenin gün-
demine taşıdıklarını belirten Or-
tahisar Be lediye Başkanı 
Av.Ahmet Metin Genç el birliğiy-
le bu işin altından kalkmak için 
ne gerekiyorsa yapacağız şek-
linde destek sözünde bulundu.

KÜLEKÇİ; VATANDAŞ 
PERİŞAN

Trabzon Artvinliler Derneği 
Başkanı Ahmet Külekçi Trab-

zon'a Artvin dahil 12 ilden 
hasta geldiğini gelen bir çok 
hastanın uzun zaman tedavi ol-
duğunu yakınlarının ise bu sü-
reçte perişan olduğunu ifade 
etti. Ekonomik şartlardan kay-
naklı kimsenin otelde kalmadı-
ğını misafirhanelerin yaz se-
zonu dolu olduğunu belirten 
Külekçi "insanlarımız araba-
larda ya da parklarda yatıp kal-
kıyor. Banyo yok tuvalet yok 
yemek yok.Bu durum bizi çok 
üzüyor. İnşallah en kısa za-
manda Trabzon da bir hasta 
yakınları konukevi tesisi kura-
cağız. Bu tesis sadece bu 
amaçla kurulacak" diyerek her-
kesten destek talebinde bu-
lundu. (Haber Merkezi)
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15 Ağustos 2023

Bir borçtan dolayı aşağıda cins, miktar ve değerleri yazılı mallar satışa çıkarılmış olup mahcuzun ay-
rıntılı görsellerine, artırmaya ilişkin şartlara ve ayrıntılı açıklamalara esatis.uyap.gov.tr adresi üzerin-
den 2023/6 SATIŞ sayılı dosya numarası ile erişim sağlanabilir.
Satılmasına karar verilen taşınmazın cinsi, mahiyeti, bulunduğu yer, muhammen kıymeti ve önemli va-
sıfları:
1 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Giresun İl, Tirebolu İlçe, Köseler Köyü 161 Ada, 22 Parsel sayılı taşınmaz 3062,05 m2 bü-
yüklüğündedir. Tapu kaydında "Fındık bahçesi" vasfında ve taşınmazın üzerinde herhangi bir yapı bu-
lunmamakta olup, tamamı verim çağında fındık bahçesidir. Fındık ocakları normal bakımlı olup, 40-50 
yaşlarındadır.
Adresi : Köseler Köyü Tirebolu / GİRESUN
Yüzölçümü : 3.062,05 m2
İmar Durumu : Belediye sınırları dışında
Kıymeti : 486.865,95 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Tapu kaydındaki gibidir.
Artırma Bilgileri

2 NO'LU TAŞINMAZIN
Özellikleri : Giresun İl, Tirebolu İlçe, Köseler köyü 162 Ada, 3 Parsel sayılı taşınmaz 3918,33 m2 bü-
yüklüğündedir. Tapu kaydında "Fındık bahçesi" vasfında ve taşınmazın üzerinde bir adet yapı bulun-
makta olup, kalan kısmının tamamı verim çağında fındık bahçesidir. YAPI -1: Bu yapı bodrum kat alanı 
50,00 m2, zemin kat alanı 80,00 m2 olmak üzere toplam inşaat alanı yaklaşık olarak 130,00 m2 olan 
iki katlı kâgir yapıdır. Yapının bodrum katının ahır, zemin katının ise mesken olarak kullanıldığı göz-
lemlenmiştir.
Adresi : Köseler Köyü Tirebolu / GİRESUN
Yüzölçümü : 3.918,33 m2
İmar Durumu : Belediye sınırları dışında
Kıymeti : 872.614,47 TL
KDV Oranı : %10
Kaydındaki Şerhler: Tapu kaydındaki gibidir.
Artırma Bilgileri
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T.C. TİREBOLU (SULH HUKUK MAH.) SATIŞ MEMURLUĞU
2023/6 SATIŞ TAŞINMAZIN GAZETE VEYA

İNTERNET HABER SİTESİ İLANI

1.Artırma

1.Artırma

2.Artırma

2.Artırma

Başlangıç Tarih ve Saati : 23/01/2024 - 10:00

Başlangıç Tarih ve Saati : 23/01/2024 - 10:15

Başlangıç Tarih ve Saati : 20/02/2024 - 10:00

Başlangıç Tarih ve Saati : 20/02/2024 - 10:15

Bitiş Tarih ve Saati          : 30/01/2024 - 10:00

Bitiş Tarih ve Saati          : 30/01/2024 - 10:15

Bitiş Tarih ve Saati          : 27/02/2024 - 10:00

Bitiş Tarih ve Saati          : 27/02/2024 - 10:15

Örnek No:55*

Fındık üretiminde değişim ve iyileştirme vurgusu

Karadeniz Fındık İhracatçıları 
Birliği Başkanı Sabır, çözüm öne-
rileri olarak üretici desteklerinin 
daha etkin dağıtılması, iyi tarım 
uygulamalarının teşvik edilmesi 
ve fındık bahçelerinin birleştiril-
mesinin gerekliliğine dikkat çekti. 
Ayrıca, uluslararası pazarda re-
kabet avantajını sürdürebilmek 
için fiyat politikalarının gözden ge-
çirilmesi ve ihracatın desteklen-
mesinin önemini belirtti.

bizim değerlendirmelerimizi 
sanki kendi menfaatimiz için 
ortaya koyulduğunu düşüne-
rek, yorumlarda bulunuyor-
lar. Bizler üretici, esnaf ve ih-
racatçı aynı ekosistem için-
deyiz ve herhangi bir bacağı-
nın problemli olması tüm eko-
sistemi etkileyecektir. O ne-
denle sürdürülebilir bir üretim 
ve sürdürülebilir bir ihracat 
politikası, optimum fayda ile 
sağlanacak şekilde tüm plan-
lamalar orta ve uzun vadede 
yapılarak güzide ürünümü-
zün önünü açmalıyız. Aksi 
takdirde korkarım ki yakın za-
manda hem ihracatında hem 
de üretiminde sıkıntılar yaşar 
hale geleceğiz. 2022 ürünü-
nü ele alalım yüksek bir fiyat 
ile sezon açıldı ve baskı altın-
da tutulan kur politikası nede-
ni ile de ürünümüz diğer ori-
jinlerden pahalı olarak piya-
saya sunuldu ve doğal olarak 
birçok alıcı diğer orijinlerden 
ürün alımına geçtiler ve 2021 
sezonuna göre yaklaşık 45 
000 ton eksik ürün ihraç 
etmiş olduk. Kabuklu olarak 
bu 90 000 ton oluyor. Yani ne 
oldu biz aslında diğer üretici 
ülkelerin 90,000 ton daha 
fazla mal satmalarını bir şe-
kilde sağlamış olduk. Tersi ol-
saydı ne olacaktı, onların sa-
tışlarının düşmesi sebebi ile 
ileriye dönük üretim iştahları 
kırılmaya başlayacaktı. Ve 
en önemlisi ülkemizde kalan 
eski ürün stoku 90,000 ton 
daha az olacaktı.

Üreticimizin gelir proble-
minin çözülmesi için adımlar 
bellidir. Aynı yörede bakımlı 
bahçeden 200-250 kg / dekar 
mahsul alan varken, bakım-
sız bahçelerde bunun 70-80 
kg/dekara düştüğü görül-
mektedir. Bu nedenle verimi 
artıran üretici aslında ürünü-
nü nerden baksanız en az 
%50 daha az maliyetle üret-
mektedir. Bu ancak iyi tarım 

İşte Hasan Osman Sabır’ın 
fındık üretiminde sürdürülebilirlik 
ve çözüm önerilerine ilişkin o şu 
açıklamaları yaptı:

“2023 ürünü sezonu üretici, 
esnaf ve ihracatçılarımıza hayırlı 
olsun. Bildiğiniz üzere 7 Ağustos 
günü bakanlar kurulu toplantısı 
sonrası, Sn. Cumhurbaşkanı 
2023 sezonu için TMO ‘nun mü-
dahil alım fiyatını açıkladı. Fındık 
%80’I ihraç edilen bir tarım ürü-

uygulamaları ile mümkündür. 
Fakat bunu yapacak kişi ger-
çekten de bağında-bah-
çesinde yaşayan üretici ola-
bilir. Bölünmüş bahçelerin bu 
verime gelmesi imkansızdır. 
Acilen bir fındık kanunu çıka-
rılarak bahçelerin birleşmesi-
ne büyük miktarda teşvik ve-
rilmeli ve birleşmeyenler ise 
teşvik sisteminin dışına itil-
medir. Aslında bu Türkiye’nin 
tüm tarım ürünleri için bir ka-
nayan yaradır. Şu anda bildi-
ğiniz üzere, Tarım Bakanlığı 
270TL/dekara yalnızca Çiftçi 
Kayıt Sistemine kayıt şartı 
arayarak doğrudan gelir des-
teği vermektedir. Destek dü-
şüktür, 170 TL den 270 TL ye 
çıkarılmıştır ama son 10 yıldır 
değişmemiştir aslıda 1000-
1500 TL den az olmamalıdır 
ama verilirken de ÇKS kaydı 
şartı yerine, bahçelerini bir-
leştirenlere verilmelidir. Hata 
burada bir skala belirlenerek, 
örneğin 200 dönüme kadar 
birleştirenlere 400 TL, 300-
dönüm olduğu takdirde 500 
TL şeklinde artan bir destek 
mekanizması ile bahçe bir-
leştirmesi teşvik edilmedir. 
Tarım Bakanlığımızın veri ta-
banı gayet geniştir, köy/ma-
halle bazında bunları belirle-
yebilir hata bazı bölgelerde 
pilot uygulama da yapabilir-
ler. Aslında çok uzun zaman-
dır bunun yapılması gerekir-
di, çünkü şimdi bahçeler git 
gide ufaldığı için üretici de 
bahçe bakımına ufak bahçe-
lerde çok önem vermemekte-
dir. Kısaca Doğrudan Gelir 
Desteği ciddi miktarda artırıl-
malı ama ancak bahçe birleş-
tirip iyi tarım uygulaması ya-
panlara verilmelidir. Bu oldu-
ğu takdirde hem üretici mali-
yeti düşecek hem de aldığı 
destek de artacağı için geliri 
daha da artacaktır. Bu sağ-
landığı takdirde düşen mali-
yet sebebi ile Türkiye görece 

nüdür. Türkiye hemen hemen 65-
70 % oranında dünya üretimini 
yapan lider ülkedir. Bildiğiniz gibi 
bu oran daha öncelerinde %75 
ve üzerinde idi. Son yıllarda üreti-
mimizin artmasına rağmen 
dünya toplam üretimine kıyasla 
payımızın düştüğünü görüyoruz. 
Bu da demek oluyor ki diğer üreti-
ci ülkeler bizlerden daha hızlı bir 
şekilde üretimlerini artırıyorlar. 
Peki, üretim arayışına rağmen 
dünya tüketimi aynı oranda artı-
yor mu? Cevap maalesef “Hayır”. 
O zaman kendi kendimize sor-
mamız gerekiyor, neden satış art-
madığı halde üretim artışı devam 
ediyor. Bunun cevabı aslında çok 
basit, Türkiye dışındaki ülkelerin 
üretimleri hızla artıyor, çünkü 
ürettiklerinin hepsini satıyorlar ve 
iyi bir kazanç sağlıyorlar, kazanç-
ları arttıkça da üretimlerini artır-
mak için yeni dikim sahaları açı-
yorlar. Biz ülke olarak aslında uy-
guladığımız yanlış ürün politika-
ları ile diğer üretici ülkelerin üreti-
cilerini desteklemiş oluyoruz. 
Başka bir ülkenin elinde bu kadar 
üretim gücü olsaydı, diğer ülkele-
rin üretimlerinin bırakın artması-
na, mevcutların bile sökülmesine 
yönelik politikalar oluştururdu. 
Analizler genelde yapılır ama son-
rasında çözüm önerileri olmaz ve 
böyle kalır. Fakat biz Karadeniz 
Fındık İhracatçı Birliği olarak son 
20-25 senedir bu analizleri yapı-
yoruz, gerekli resmi mercilere bil-
diriyoruz ve çözüm önerilerimizi 
de sunuyoruz. Genelde konunun 
tümüne vakıf olamayan çevreler 

rekabet üstünlüğünü artırabi-
lecektir ve orta vadede diğer 
üretici ülkelerin yatırım iştahı-
nı kıracaktır. Daha da önemli-
si daha stabil bir fiyatlama ola-
cağı için alıcı firmaların da 
ürüne olan yatırımları arta-
caktır.

2023 sezonunda bir diğer 
olası tehlike de ihracatçının fi-
nansmana erişimi sorunu ol-
masıdır. Eximbank Kredi Li-
mitlerindeki problemler, artan 
faizler ve bununla beraber 
kredi kullanım süreçlerinin 
uzaması ve fonların ihracat-
çıya tam olarak ne zaman tah-
sis edileceğinin belli olma-
ması, ya da yapılan kredi baş-
vuruları için tahsisin çok uzun 
sürede olması ( şu an 35-40 
günü bulmaktadır) piyasa 
açıldıktan sonra dengesizlik-
ler yaratabilecektir. Özetle, 
Üretici destekleri artırılmalı-
dır ancak bunun bahçe bir-
leştiren, iyi tarım yapan, zorlu 
arazi şart larında üretim 
yapan küçük üretici olarak de-
ğişik kriterlere göre düzenle-
nerek yapılması gerekmek-
tedir. İhraç piyasası için diğer 
üretici ülkelerle rekabet edi-
lebilirlik üzerine politikalar ku-
rulmalı USD ye endeksli bir 
fiyat ile her sene müdahil 
alım yapılması yerine, ihraç 
Pazar kaybı olmayacak şekil-
de maksimum miktarda ürü-
nün ihracını destekleyen fiyat 
mekanizmaları olmalıdır. 
İhraç fiyatları rekabetçi oldu-
ğunda zaten artan ihraç mik-
tarı sebebi ile kısa-orta vade-
de fiyatlar yukarıya doğru 
dengelenecektir. Tam tersi 
yüksek fiyat politikası devam 
ederse elimizde kalan ürün 
miktarının artması sebebi ile 
sonraki sezonlara da baskı 
oluşacak ve diğer orijinlerin 
üreticileri aslında desteklen-
miş olacaktır” ifadelerini kul-
landı. 

(KİB)

Temmuz'da 114 bin 601
yolcuya hizmet verdi

Ulaştırma ve Altyapı Ba-
kanlığı Devlet Hava Mey-
danları İşletmesi (DHMİ) 
Genel Müdürlüğü, Ordu Gi-
resun Havalimanı’nın 2023 
yılı Temmuz ayına ait hava 
yolu uçak, yolcu ve yük ista-
tistiklerini paylaştı. Buna 
göre; Ordu Giresun Havali-
manı’nda Temmuz ayında, 

iç hat yolcu trafiği 108.364, 
dış hat yolcu trafiği 6.237 
olarak gerçekleşti. Böylece 
temmuzda toplam114.601 
yolcuya hizmet sunuldu. 
Temmuz ayında Ordu Gire-
sun Havalimanı’na iniş-
kalkış yapan uçak trafiği iç 
hatlarda 681, dış hatlarda 
56 olmak üzere toplamda 

7 3 7 ’ y e  u l a ş t ı .  Y ü k  
(kargo+posta+bagaj) trafiği 
ise temmuz ayında toplam-
da 1.114 ton oldu. 7aylık 
(Ocak-Temmuz) dönemde 
ise Ordu Giresun Havalima-
nı’nda yolcu trafiği 577.297, 
uçak trafiği 4.266, yük trafiği 
(kargo+posta+bagaj) ise 
4.609 ton oldu. (DHMİ)
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Trendyol Birinci Ligin ilk 
haftasında, sahasında 
konuk ettiği Bodrum FK’ye 
uzatma dakikalarında ye-
diği golle 1-0 mağlup olan 
Giresunspor, lige puansız 
olarak başladı.

İki binin üzerindeki ta-

cadele eden Giresuns-
por’un performansı taraf-
tarlar tarafından alkışlan-
dı.

STAT: Çotanak Spor 
Kompleksi

HAKEMLER: Oğuzhan 
Aksu, Mehmet Kapluhan, 

raftarının desteği ile maça 
başlayan yeşil beyazlı ekip 
maç sonuna kadar oyunda 
dengeyi tutmayı başardı. 
Maçın 90+4’üncü dakika-
sında duran top organizas-
yonunda kalesinde golü 
gören Çotanaklar, saha-

Suat Güz
G İ R E S U N S P O R :  

Erkan Anapa, Talha Ülvan, 
Anıl Yiğit Çınar, Kadir 
Seven, Faruk Can Genç, 
Şahin Dik (Dk.90+8 Mu-
hammed Çakıroğlu), Erol 
Can Akdağ, Furkan Kütük, 
Ertuğrul Şenlikoğlu (Dk. 81 
Savicevic), Çekdar Orhan 
(Dk. 46 Enishan Ceylan) 
(Dk. 90+6 Ahmet Lütfü 

dan 1-0 yenik ayrıldı.
Yeşil beyazlılarda ikinci 

yarının ortalarında Kadir 
Seven kırmızı kart görerek 
yeşil beyazlıların kalan da-
kikaları 10 kişi oynamak zo-
runda bıraktı.

Genç bir kadroyla mü-

Kara), Mert Han Kurt
BODRUM FK: Sousa, 

Üzeyir Ergün (Dk.90 Omar 
Imeri), Celustka, Ali Ayte-
mür, Cenk Şen, Erkan De-
ğişmez (Dk. 57 Muham-
med Gönülaçar), Samet 
Yalçın, Gökdeniz Bayrak-
dar, Brazao, Burak Çoban 
(Dk. 81 Metin Türk), Celal 
Dumanlı (Dk. 57 Aldair)

GOL: Dk. 90+4 Gökde-

niz Bayrakdar (Bodrum 
FK)

KIRMIZI KART: Dk. 69 
Kadir Seven (Giresuns-
por)

SARI KARTLAR: Enis-
han Ceylan, Talha Ülvan, 
Furkan Kütük (Giresuns-
por), Muhammed Gönüla-
çar, Gökdeniz Bayrakdar) 
(Bodrum FK) 

(Sabri Yücel)

Mağlubiyet ile başladık

0-1

TRENDYOL 1. LİG PUAN DURUMU O G B M A Y AV P

1.AHLATCI ÇORUM FK 1 1 0 0 3 0 3 3

2.ADANASPOR A.Ş. 1 1 0 0 2 0 2 3

3.MANİSA FUTBOL KULÜBÜ 1 1 0 0 2 0 2 3

4.GENÇLERBİRLİĞİ 1 1 0 0 2 1 1 3

5.BODRUM FK 1 1 0 0 1 0 1 3

6.EYÜPSPOR 1 1 0 0 1 0 1 3

7.SAKARYASPOR A.Ş. 1 1 0 0 1 0 1 3

8.ERZURUMSPOR FK 1 0 1 0 1 1 0 1

9.TEKSÜT BANDIRMA SPOR 1 0 1 0 1 1 0 1

10.ALTAY 0 0 0 0 0 0 0 0

11.ASTOR ENERJİ ŞANLIURFASPOR 0 0 0 0 0 0 0 0

12.ÜMRANİYESPOR 1 0 0 1 1 2 -1 0

13.ANKARA KEÇİÖRENGÜCÜ 1 0 0 1 0 1 -1 0

14.BITEXEN GİRESUNSPOR 1 0 0 1 0 1 -1 0

15.GÖZTEPE A.Ş. 1 0 0 1 0 1 -1 0

16.BOLUSPOR 1 0 0 1 0 2 -2 0

17.KOCAELİSPOR 1 0 0 1 0 2 -2 0

18.TUZLASPOR A.Ş. 1 0 0 1 0 3 -3 0

1.HAFTA

BOLUSPOR 0 - 2 ADANASPOR A.Ş.

BITEXEN GİRESUNSPOR 0 - 1 BODRUM FK

ANKARA KEÇİÖRENGÜCÜ 0 - 1 EYÜPSPOR

KOCAELİSPOR 0 - 2 MANİSA FUTBOL KULÜBÜ

GÖZTEPE A.Ş. 0 - 1 SAKARYASPOR A.Ş.

ERZURUMSPOR FK TEKSÜT BANDIRMA SPOR

GENÇLERBİRLİĞİ ÜMRANİYESPOR

TUZLASPOR A.Ş. 0 - 3 AHLATCI ÇORUM FK

ASTOR ENERJİ ŞANLIURFASPOR - ALTAY

1 - 1
2 - 1

“Bizim için üzücü”
Giresunspor’un teknik direk-

törü Mustafa Kaplan, “Son daki-
kada yemiş olduğumuz gol neti-
cesinde sahadan mağlup ayrıl-
dık. Bu durum tabi ki bizim için 
üzücü” dedi.

Kaplan, 1-0 mağlup oldukları 
Bodrum FK maçının ardından 
yaptığı açıklamada, oyuncuları-
nın verdiği mücadeleden dolayı 
mutlu, son dakikada yedikleri 
golle sahadan mağlup ayrıldıkla-
rı için de üzgün olduklarını aktar-
dı.

Maçın genelinde hak ettikleri 
1 puan olduğunu ancak son daki-
ka golüyle sahadan mağlup ay-
rıldıklarını dile getiren Kaplan, şu 
değerlendirmelerde bulundu:

“Karşımızda tecrübeli bir 
takım olduğunu da biliyorduk. 
Oyuncularımızla da bunu pay-
laşmıştık. Özellikle üçüncü böl-
gede üretkenliğimiz azdı ancak 
takım savunmasına baktığımız 
zaman iyi bir mücadele verdik. 
Önde top tutamamamız ve po-
zisyon üretemememiz bizim adı-

mıza sıkıntı oldu. Eğer 11’e 11 
kalmış olsaydık 1 puan alabilir 
veya kazanabilirdik. 10’a 11 kal-
mış olmamıza rağmen sahada 
iyi bir mücadele vardı. Sonuç ola-
rak son dakikada yemiş olduğu-
muz gol neticesinde sahadan 
mağlup ayrıldık. Bu durum tabi ki 
bizim için üzücü.

Biz Giresunspor olarak des-
tek oyuncularımızın alt yapıdan 
gelmesi hamlelerimizde ürkek 
bir tutum sergilemememize 
sebep oldu. Değişiklik hakları-
mız vardı ancak sahaya girecek 
arkadaşlarımızın ilk kez oynaya-
cak olmaları bize sıkıntı yarata-
cağını düşündük. Bundan dolayı 
da değişikliklerimizi geç yaptık.

Kısacası alabileceğimiz hak 
ettiğimiz 1 puan, iyi bir mücadele 
iyi savaşan bir oyuncu gurubu ile 
sahadaydık ama bize yakışma-
yacak bir son dakika golü yedik 
ve istediğimiz sonucu alamadık. 
İnşallah bundan sonraki maçlar-
da daha da iyi oluruz.” 

(Sabri Yücel)

Ünver ile yollar ayrıldı
Giresunspor Genel 

Menajeri Serkan Ünver 
ile yollarını karşılıklı an-
laşarak ayırdığını du-
yurdu. Kulüpten yapı-
lan açıklamada şu ifa-
delere yer verildi:

“2022/23 sezonun-
dan itibaren Futbol A ta-
kımımızın Genel Me-
najerlik görevini yürü-
ten Serkan Ünver ile 
karşılıklı anlaşarak yol-
larımızı ayırmış bulun-
maktayız. Kendisine Gi-
resunspor'umuz için 
verdiği emeklerden do-
layı teşekkür ediyor, 
bundan sonraki kariye-
rinde başarılar diliyo-
ruz” denildi. 

(Mehmet Yaşar)

“Engeller aşılabilir”

Yeşil-beyazlılarda Başkan Nahid Yamak ve Yöne-
tim Kurulu üyeleri, İstanbul'da Beykoz Belediye Baş-
kanı Murat Aydın’ın ev sahipliğinde Giresunspor için 
bir araya geldi.

Toplantıya AK Parti Giresun Milletvekilleri Nazım 
Elmas, Ali Temür, MHP Giresun Milletvekili Ertuğrul 
Gazi Konal, Ak Parti İstanbul Milletvekili Hasan Turan, 
Giresun Belediye Başkanı Aytekin Şenlikoğlu ile 
İstanbul’da faaliyet gösteren STK’lar ve kalbi Çotanak 
arma için atan camianın değerli temsilcileri katıldı.

Toplantıda Ocak ayında transfer tahtasının ağıl-
ması konusunda görüş alışverişinde bulunuldu. Gire-
sun’un tüm dinamiklerinin ortak çabası ve birlikte ha-
reket etmesiyle bu büyük engelin aşılabileceği konu-
sunda katılımcılar ile mutabık kalındı. Başkan Yamak; 
"Birlik ve beraberlik toplantımızda yer alarak Gire-
sunsporumuz'a destek olan değerli katılımcılara ca-
miamız adına teşekkür ederiz." (Mehmet Yaşar)


